
Z OKTOBRSKE SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

Sprejeli odgovor
na interpelacijo

Zadnji teden v oktobru so
zasedali vsi trije zbori bežl-
grajske občinske skupščine.
Ocenili so možnosti zunanje-
trgovinske menjave bežigra|-
skega gospodarstva, obrav-
navali so osnutek resolucije
za prihodnje leto, osnutek od-
loka o spremembah občln-
skega proračuna in poleg
ostalega sprejeli tudi poročilo
in odgovor skupščine mesta
LJubljane na interpelacijo, ki
jo Je posredovala skupina de-
legatov na septembrskem za-
sedanju bežigrajske občinske
skupščine.

Uvodoma je delegate vseh
treh zborov predsednik beži-
grajskega izvršnega sveta Jure
Zavec obvestil o uresničevanju
ključnih ciljev in nalog iz letoš-
nje resolucije. Podrobneje bo-
do to Sicer obravnavali delega-
ti bežigrajske občinske skup-
ščine na novembrski seji.

V letošnjih devetih mesecih
se je industrijska proizvodnja
fizično povečala za 2 odstotka.
Resolucijski cilj tri odstotnega
povečanja bo do konca leta
bežigrajsko gospodarstvo do-
seglo in tudi preseglo Tudi v
zunanje trgovinski menjavi
smo zabeležili dobre rezultate.
Ker so se od septembrskega
skupščinskega zasedanja ra-
zmere gospodarjenja nekoliko
zaostnle, si bo izvršni svet pri-
zadeval zagotoviti čimboljšo
preskrbo z osnovnimi življenj-
skimi potrebščinami. »Velika
naioga pa je trenutno postav-
Ijana pred svete potrošnikov v
krajevnih skupnostih in tudi na
občinski ravni,« je dejal tovariš
Zavec.

Predsednik izvršnega sveta
je med drugim seznanil dele-
gate, da tečejo pogovori med
predstavniki Mladinske knjige
in delovne organizacije Delo
zaradi opredelitve gradnje no-
ve tovarne knjig kot prednost-

. ne naložbe v občini v tem sred-
njeročnem obdobju. Po kra-
jevnih skupnostih teče tudi
razprava o dokumentih Ljub-
Ijana 2000, na kateri so Ijudje
zbrali vrsto pripomb. Vprihod-
njem letu bomo zmanjšali
skupno in splošno porabo.
Osrednja naloga našega go-
spodarstva bo še naprej izvoz.
Najbolj odgovorno delo pa
nas, po besedah tovariša Zav-
ca, čaka tudi pri spreminjanju
našega odnosa do dela in ne-
dela.

Na zboru združenega dela je
bilo tokrat najbolj živahno.
Konferenca delegacij 'Časopi-
snega grafičnega podjetja De-
lo je izrazila ugovor k stali-
ščem septembrske seje skup-
ščinskih zborov v zvezi s poro-
čilom samoupravne interesne
skupnosti za družbeni stan-
dard. Menili so, da je bila raz-
prava o tem, kako naj se upo-
rabijo sredstva, ki jih zaradi za-
konskih omejitev ni mogoče
uporabiti v namen, za katerega
so bila združena, nepravilno
uvrščena na dnevni red zbora
krajevnih skupnosti in družbe-
nopolitičnega zbora. Menili so,
da bi o tem lahko sprejemal
odločitev samo zbor združene-
ga dela, katerega člani so de-
legati iz tistih temeljnih orga-
nizacij združenega dela, ki so
denar zbirale.

»Zaradi zakonskih prepove-
di gradnje objektov skupne
porabe, je postalo združevanje
sredstev po sporazumu brez-
predmetno,« je deial delegat
EMIL PEČOVNIK \z Casopisne-
ga grafičnega podjetja Delo.
»S tem tudi preneha veljavnost
sporazuma, ki ga je sprejelo
105 od 385 temeljnih organiza-
cij združenega dela v bežigraj-
ski občini, s čimer prenehaob-
stajati tudi samoupravna inte-
resna skupnost za družbeni
standard.

Iz vseh usmeritev in zako-
nov, ki so bili sprejeti vzadnjih

14 dneh,« je poudaril delegat,
»kakor tudi iz pojasnil naših
najvišjih zveznih in republiških
predstavnikov, izhaja, da se
bodo omejitve skupne porabe
še povečale in da bodo zanes-
Ijivo veljale nekaj let. Zato je
treba ugotoviti kreditne obvez-
nosti, ki jih je ta samoupravna
interesna skupnost prevzela in
do njihovegaodplačilazdruže-
vati samo tolikšen del, ki je za
to potreben,« je predlagal de-
legat. »Nikakor pa neuporab-
Ijena sredstva ne smejo ostati
naprej na računu sisa in se
usmerjati v prednostne na-
ložbe.»

Zbor združenega dela je s
svojim zasedanjem nadalje-
val čez tri dni, ko so delegati s
34 giasovi večine sprejeli po-
ročilo \n odgovor izvršnega
sveta skupsčine mesta L)ub-

Ijane na interpelacijo, kl je bi-
la postavljena na septembr-
ski seji zbora združenega de-
la bežigrajske občinske skup-
ščine. Odgovor nanjo je pred
tem obravnavalo tudi pred-
sedstvo bežigrajske občinske
konference socialistične zve-
ze In družbenopolitični zbor.
Delegati so opozorili, da se
morajo vse težave, ki nastaja-
jo v zvezi z usmerjenim izo-
braževanjem razreiiti in da ]e
o njih nujno razpravljati. Zbor
zdruienega dela pa vendarle
ni tisto mesto, kjer naj bi ti
problemi in morebitne nepra-
vilnosti v zvezi z njimi doblle
svoj epilog, saj imamo za to
samoupravne interesne
skupnosti in posebne intere-
sne skupnosti, kjer naj se ce-
lovito soočfjo in uveljavijo In-
teresi izvajalcev in uporabni-
kov.


